
Pöytäkirja 32/2023

Aalto-yliopiston Arkkitehtikilta ry

Hallituksen kokous 32/2023, 2.10.2023, klo 18:00.

Paikka: Otakaari 1 A, 02150 Espoo, sekä Zoom-etäyhteys

Paikalla:

Puheenjohtaja Mai Multimäki

Yhteisövastaava Niko Toivonen

Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen

Rahastonhoitaja Mirka Pellikka, etänä

Hupimestari Elian Salmimaa

Fuksikapteeni 2023-2024 Ansa Pyykönen, saapui kohdassa 14.

Fuksikapteeni 2023-2024 Mai Kovanen

Maisterimestari 2023-2024 Bertta Jouhki

Opintovastaava Ilona Lintinen, saapui kohdassa 14.

Tilava Majava Katri Halkonen

Päätoimittaja Aino Silvennoinen

Yrityssuhdevastaava Heidi Joronen

Laitosjohtaja Pirjo Sanaksenaho, poistui kohdassa 14.

1. Kokouksen avaaminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18:03.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.
Annettiin läsnäolo- ja puheoikeus Pirjo Sanaksenaholle.

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi
Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Esitys: Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Katri Halkonen
ja Aino Silvennoinen.



Päätettiin esityksen mukaisesti.

Siirryttiin kohtaan 14. Laitosjohtajan vierailu

5. Ilmoitusasiat

5.1. Posti
Postissa saapunut Ark 4/2023.

5.2. Hallituksen jäsenten kuulumiskierros
Hallitukselle kuuluu vieläkin kipeyttä, Suomi-Excu oli
hyvä piristys viikonloppuna sekä mahdolliset
koiranpentu-uutiset, tänään ilmottu edariin ja
koesoittoon, väsymystä ilmassa, viikonloppuna
rentouduttu ja töitä tällä viikolla tiedossa, haalarit
kokivat kovan kohtalon Lakinlaskijaisten jälkeen,
Suomi-Excun jälkeen väsytti, Suomi-Excusta tuli hyvä
mieli mutta töistä ei niinkään, mutta silti ihan hyvä
olo, viikonloppuna viihdytty teatterissa, lauantaina oli
hauskaa laskea lakkia ja edariin asetuttu ehdolle,
paljon on ollut kiireitä.

5.3. Muut ilmoitusasiat
Ei muita ilmoitusasioita.

6. Hallintosektori

6.1. Ilmoitusasiat
Puheenjohtaja: Laitoskokous ensi torstaina. Laitos ei
ole syksyllä laittanut kutsuja Laitoskokouksiin,
huomautin asiasta ja asia hoitui. Meillä oli Neuvoston
kanssa tapaaminen provostin kanssa, mainosti siellä
OASIS Radical Wellbeingiä.

Rahastonhoitaja: Rahastossa valmistellaan raporttia
AYY:n suuntaan jäsenmaksu-uudistuksen vaikutuksista
yhdistyksille.

KiltaShop täydentyy uudella 'Tie Funkkikseen'
-haalarimerkillä joka julkaistaan KiltaSitseillä tai
Kiltakahveilla.

6.2. Päätösasiat
6.2.1. Tie Funkkikseen -haalarimerkin myyntihinta



Päätettiin, että Tie Funkkikseen -haalarimerkkiä
myydään hintaan 3 €/kpl.

7. Yhteisösektori

7.1. Ilmoitusasiat
Yhteisövastaava: Otatarhan ajot ajettu. TKTMK puolesta
hyvä tapahtuma. Killan ajokki osallistui ajoihin, ei
voittoa tänä vuonna.

Teekkarilakkihakemukseen AO-päiville tarvitaan lisää
tietoja.

Mesta ry järjestää Arkkitehtuurimuseo-vierailun, kutsu
välitetään eteeenpäin maisteriopiskelijoille.

7.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

8. Viestintäsektori

8.1. Ilmoitusasiat
Sihteeri-tiedottaja: Ei kuulumisia.

Päätoimittaja: Taittaminen kovasti käynnissä.
Historiatiimi ja Paperi kaipaavat kiltalaisilta muistoja
forms-lomakkeeseen.

8.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

9. Yrityssuhdesektori

9.1. Ilmoitusasiat
Yrityssuhdevastaava: Perjantaina vierailtiin Oraksella
Raumalla Suomi-excursion yhteydessä. Vierailu sujui
mukavasti ja opiskelijat saivat vatsat täyteen.

Wähäjoulun sponsorikuviot ovat lähteneet ysviassareiden
tuella kivasti käyntiin! Erityiskiitos Katrille, joka
Majavan työtaakasta huolimatta on ottanut koppia ysvin
vasempana kätenä toimimisesta.



Excursiomestarit: Suomi-Excu onnistui hyvin, vaikka yksi
kohde jouduttiin vaihtamaan tien päällä. Sydäntä
lämmittää suuri määrä positiivista palautetta.

9.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

10. Tapahtumasektori

10.1. Ilmoitusasiat
Hupimestarit: Viikonlopusta selvitty. Kiltasitsit
ylihuomenna, jännää ja hirvee kiire.

10.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

11. Uudet opiskelijat-sektori

11.1. Ilmoitusasiat
Fuksikapteenit:
Fuksisitseistä toipumisen jälkeen on aika alkaa
orientoitumaan vielä loppuvuoden fuksitapahtumiin ja
niistä ollaan kokoustamassa huomenna kippareiden kesken.
Aiheena esimerkiksi historia/laulusauna -tapahtuma ja
haalarihulabaloo. Tänään mennään FTMK:n kanssa
viihdyttämään fukseja Fuksien juhlasitsien jonottamiseen
illalla ja hoidetaan niiden lipunmyynti myös huomenna
aamulla. Juhlasitsien järjestelyt ovat kovassa vauhdissa
ja odotetaan niitä innolla.

Maisterimestari:
Ei lisättävää viime viikolta.

11.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

12. Tilasektori

12.1. Ilmoitusasiat
Tila- ja Majavastaava: Viikonloppuna TKTMK oli
järjestämässä Otatarhan ajoja, joihin meidänkin fuksit
osallistui. Hyvin meni eikä isoja ongelmia ollut.
Myöskin Majavabiili pysyi ehjänä. Majasäätiö taas
kokoustaa huomenna. Myös Majan paljun suunnitelmat ovat
edistyneet.



12.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

13. Edunvalvontasektori

13.1. Ilmoitusasiat
Opintovastaava: Ei lisättävää sitten viime kokouksen.

13.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

Siirryttiin kohtaan 15. Talous

14. Laitosjohtajan vierailu
Laitosjohtaja Pirjo Sanaksenaho vieraili kokouksessa.
Laitoksen kuulumisia olivat opetusportfolion päivitys
2024-2026, joka on nyt käynnissä, IT-opetuksen
järjestäminen kandivaiheessa sekä joidenkin kurssien
yhdistäminen rakennusopin ja Sustainable Building
Designin oppituoleissa. Maisema-arkkitehtuurin osalta on
lähetetty kysely pääaineen kursseista sekä Flinga-taulu,
joka käydään läpi Maisemariihessä 2.11. Luonnokset
opetussuunnitelmauudistuksesta tulevat kommentoitavaksi
10.10. Arkkitehtuurin pääaineessa kandidaatintyön
aloittamista suositellaan syyslukukaudella kevään aikaa
vievien suunnittelukurssien johdosta.

Keskusteltiin lyhyesti A-siivessä ja Väreessä
häiritsevästi käyttäytyneen henkilön läsnäolosta. Laitos
keskustelee henkilön kanssa ja yrittää selvittää asiaa.

Seuraavien fuksikapteenien toivottiin valitsevan
laitoksen yhteyshenkilön, joka on siis yhteydessä
pääasiallisesti laitoksen kanssa.

Fuksiluokan tilanne on ilmeisesti tällä hetkellä
toimiva. Fuksit ovat keskenään sopineet pöytien
varauskäytännöistä.

Ilona Lintinen saapui ajassa 18.07
Ansa Pyykönen saapui ajassa 18.07

Pirjo Sanaksenaho poistui ajassa 19.00



Kokoustauko alkoi ajassa 19.01
Kokoustauko loppui ajassa 19.16

Siirryttiin kohtaan 5. Ilmoitusasiat

15. Talous
Hallitus käsitteli sektorikohtaisesti saapuneet laskut
ja kulukorvaukset.

Saapuneet laskut:
Tilat
AYY 8,00 €
Autopaikkamaksu 10/2023

Saapuneet kulukorvaukset:
Hallinto:
Elian Salmimaa 60,00 €
Vuosijuhlaedustus TPJ151

UO:
Eliel Kytömäki 5,95 €
Kapseli-ilta hankintoja

Tapahtumat:
Elian Salmimaa 50,10 €
Kiltasitsit astiat

16. Arkkitehtiopiskelijapäivien hallitusedustuksen
taloudellinen tukeminen

Esitys: Tuetaan hallituksen edustamista
Arkkitehtiopiskelijapäivillä maksimissaan 120 € verran,
eli saman verran mitä vuosijuhlien edustaminen siinä
tapauksessa, jossa vuosijuhlille menee kaksi edustajaa
(maksimissaan 2 x 60 €). Taloudellisella tuella
katettaisiin Arkkitehtiopiskelijapäivien
osallistumislippu (35 €/kpl).

Päätettiin esityksen mukaisesti.

17. Uudet jäsenet
Hallitus hyväksyi killan uusiksi jäseniksi seuraavat
henkilöt:
Yu Ching Sun, Laura Pagano, Paul Prensberger, Alli
Pesonen, Hanna Klie, Erin Wong, Helmi Helander, Arttu



Jälkö, Joonatan Nikkola, Marta Tikman, Olli Mattila,
Saimi Eromäki, Oskari Järvinen, Stiina Salminen, Tomas
Kurenniemi.

18. Vuosijuhlaedustukset
Ei uusia vuosijuhlakutsuja.

19. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin, osallistuuko kilta ARTS Week
-tapahtumaan. Päätettiin, että ei osallistuta kiltana.

Keskusteltiin lyhyesti ArkMuoto-tapahtumasta, joka
järjestetään ensi vuonna 1-4.2.2024. Killalta kysyttiin
kiinnostusta lähteä mukaan tapahtuman toteuttamiseen.
Päätettiin, että ei lähdetä.

20. Seuraava kokous
Seuraava hallituksen kokous järjestetään maanantaina
9.10. klo 18.

21. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 20:38.



Allekirjoitukset:

____________________________________
Puheenjohtaja Mai Multimäki

____________________________________
Pöytäkirjantarkastaja 1
Katri Halkonen

___________________________
Pöytäkirjantarkastaja 2
Aino Silvennoinen

_____________________________
Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen


